
Fra: Monika Thorpe <monikath@online.no>
Dato: 12. apr. 2023 22:05
Emne: Spørretimen
Til: Per Lerøy <Per.Leroy@austrheim.kommune.no>
Kopi: 

Hei. Ønsker svar på følgende spørsmål. 
 
1.Kva tenker administrasjonen i forhold til bemanningssituasjonen i Pleie og Omsorg,då særlig med 
tanke på Nordliheimen,når det no går mot ferieavvikling?
I PLOMS er det høgt sjukefravær og fleire vakante stillinger, mange sjukepleierstillinger.
 
2.Korleis stiller administrasjonen seg til bruk av vikarbyrå?
 
3. Tanker rundt økonomiske kostnader ved bruk av vikarbyrå kontra fysisk/psykisk slitasje på dei som 
opplever meirarbeid pga stort fravær?
 
Monika Thorpe 
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